

目 錄

工程電資類

人文管理類

- | | | |
|--------------------------------------|------------|-------|
| 1. 使用者觀看健身 YouTube 頻道動機與健身活動關聯之研究 | 楊維庭
張晏榕 | 1-19 |
| 2. 足球運動員對手印象對運動表現的影響之混合研究 | 蘇榮海
徐茂洲 | 21-40 |
| 3. 銀行理財專員角色壓力與專業倫理困境之研究 | 陳美華
蕭阡湄 | 41-61 |
| 4. 組織聲譽、企業社會責任、組織承諾、組織公平對組織公民行為影響之研究 | 鄧哲偉 | 63-72 |
| 5. 語言中多個否定字並用的語法現象—以西班牙語、英語、漢語為例 | 王鶴巖
楊雅媛 | 73-87 |

Contents

I Engineering and Electronics & Information

II Humanities and Management

- | | | | |
|----|---|---------------------------------|-------|
| 1. | A Study on the Relationship Between Users ' Motivation on Watching Fitness YouTube Channel and Gym Activity | Wei-Ting Yang
Yen-Jung Chang | 1-19 |
| 2. | Mixed Research on the Effect of Opponent Impression on the Performance of Football Players | Rong-Hai Su
Mao-Chou Hsu | 21-40 |
| 3. | Research on the Role Stress and Professional Ethical Dilemma of Personal Banker | Mei-Hua Chen
Chien-Mei Hsiao | 41-61 |
| 4. | Research about Impact of Organizational Reputation, Enterprise Social Responsibility, Organizational Commitment and Organizational Justice on Organizational Citizenship Behavior | Che-Wei Teng | 63-72 |
| 5. | The Grammatical Phenomenon in Multiple Negatives: A Case Study of Spanish, English, and Chinese | Ho-Yen Wang
Ya-Yuan Yang | 73-87 |